
Høringssvar til Udmøntning af øget normering til bostøtte og botilbud. 

Vi er meget glade for at der kommer flere midler til os.  

Vi er en del som skal ledsages ude af huset pga. vores dom. Derfor vil det være dejligt med mere 
personale, som kan yde bostøtte til ture ud af huset.  

Vi stemmer for modellen hvor det er mere personale i botilbuddet, da vi ikke er trygge ved at det 
er fremmede der skal yde bostøtte til os.  

Vi vil også gerne have mulighed for at gøre noget sammen med dem vi bor med.  

Vi vil gerne at stedet ”Nyvang” får en pulje penge, som lederne holder regnskab på, så vi ved 
hvornår vi har optjent en personale til en hel dag eller en halv dag ude af huset og hvor tit vi kan 
det ? 

Hilsen Beboerne på Nyvang Område Ørum.


